
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 01/02/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Κατάργηση της ρύθμισης για την “ΠΟΠ” της ελιάς Καλαμάτας»

Κύριε Υπουργέ,

Την κατάργηση της ρύθμισης με την οποία η «ΠΟΠ» ως «ελιά Καλαμών» θεωρείται ως
συνώνυμο  της  ποικιλίας  «Καλαμών»  ζητεί,  μεταξύ  άλλων,  με  απόφασή  του  το
Περιφερειακό Συμβούλιο Πελοποννήσου. Συγκεκριμένα, αποφασίστηκε, να καταργηθεί
η «ρύθμιση», η οποία θεσπίστηκε από πρώην υπουργό Ανάπτυξης και Τροφίμων, ως
αντιφατική,  μη  εφαρμόσιμη  και  ισοπεδωτική,  να  διατηρηθεί  και  να  επεκταθεί  η
γεωγραφική και ποσοτική βάση της ζώνης «ΠΟΠ» σε ολόκληρη τη Νότια Πελοπόννησο,
Μεσσηνία,  Λακωνία,  Αρκαδία,  Ηλεία,  όπου  και  υπάρχουν  κοινά  εδαφολογικά,
κλιματολογικά και  ιστορικο-κοινωνικά χαρακτηριστικά,  ενώ τέλος,  κρίθηκε αναγκαία η
εθνική πολιτική προστασίας και προώθησης της βρώσιμης ελιάς και στο επίπεδο της
παραγωγής και στο επίπεδο της επεξεργασίας και σε αυτό της εμπορίας, με στόχο την
αύξηση των καλλιεργούμενων εκτάσεων και την στήριξη της τιμής στον παραγωγό.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε  να  μεριμνήσετε  για  το  συγκεκριμένο  ανωτέρω φλέγον  ζήτημα,  ώστε  να
καταργηθεί  η  άνω  αναφερόμενη  «ρύθμιση»,  ως  αντιφατική,  μη  εφαρμόσιμη  και
ισοπεδωτική;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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